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在这个暑假中，旅行使我增长见识，学习使我深受启发。　　In this summer vacation, travel to my knowledge, learning greatly inspired me.　　生活中，我们迎着微风乘...
　　在这个暑假中，旅行使我增长见识，学习使我深受启发。
　　In this summer vacation, travel to my knowledge, learning greatly inspired me.
　　生活中，我们迎着微风乘车去旅行，让我看到了一望无垠的大海，绿树成荫的森林……仿佛走进了仙境一般。一天，我们来到了十里荷塘，那时正是荷花盛开，我们看到了在水面上亭亭玉立的荷花，无比娇艳，像一位骄傲的公主。我们又去了繁华的都市——上海，夜晚，繁华的上海滩成了光的海洋，霓虹灯闪耀的东方明珠塔，堪称上海的地标建筑。
　　In life, we meet the breeze bus to travel, let me see the boundless sea, green forest...... Just like entering a wonderland general. One day, we came to the ten in the lotus pond, then it is the lotus in full bloom, we see a stand gracefully erect on the surface of the lotus flower, very beautiful, like a proud princess. We went to the bustling city -- Shanghai, the bustling night, Shanghai Tan into ocean of lights, neon lights shining in the Oriental Pearl TV Tower, a landmark building in Shanghai.
　　学习中，我学到了许多，尤其是写作、阅读、奥数都能得到老师的表扬，所以在暑假中，我的学习收获也是满满的，我对学好阅读与写作更有信心了。
　　In the study, I learned a lot, especially reading, writing, math can get the teacher\'s praise, so in the summer vacation, my study is full of harvest, I to learn reading and writing more confident.
　　小队活动中，我去了污水处理厂、滨海的向日葵基地、十里荷塘、袍江的国家电网公司，我在实践中学到了很多课外知识，受益匪浅，同时也增进了同学之间的友谊。
　　Group activities, I went to the ten sewage treatment plant, the sunflower base, pond, Paojiang China State Grid Corp, I learned a lot in practice of extra-curricular knowledge, benefit, but also enhance the friendship between the students.
　　这个暑期，我收获很多，我觉得过了一个有意义的假期。
　　This summer, I learned a lot, I felt a meaningful holiday.
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